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Svar på fråga 2024/25:1209 av Rickard Nordin (C) 
Myndigheters inköp av fossilbilar 

Rickard Nordin har frågat civilministern vilka åtgärder han, inom 

sitt ansvarsområde, och regeringen avser vidta för att 

säkerställa bättre uppfyllande av förordningen om myndigheters 

val av fordon.  

Arbetet inom regeringen är så fördelat att det är jag som ska 

svara på frågan. 

Statliga myndigheter ska självklart följa de krav som ställs i 

förordningen (2020:486) om miljö- och trafiksäkerhetskrav för 

myndigheters bilar. Eftersom statliga myndigheter verkar över 

hela landet med skiftande uppdrag kan det dock i vissa fall vara 

utmanande för dem att hitta en miljöbil som uppfyller 

verksamhetens krav. Dessa fall kan utgöra ett särskilt skäl som 

innebär att en myndighet kan göra avsteg från kravet att välja en 

miljöbil.  
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Enligt Transportstyrelsens årliga uppföljningar av förordningen 

ökar andelen införskaffade miljöbilar. Utbudet av bilmodeller 

som uppfyller kraven i miljöbilsdefinitionen bedöms dessutom 

öka i takt med skärpta utsläppskrav på nya bilar. Tillsammans 

med en utbyggd laddinfrastruktur, bl.a. med stöd av Klimatklivet, 

kommer det bli lättare för myndigheterna att välja och använda 

en miljöbil i sina verksamheter. Jag avser att fortsätta följa 

frågan.  

Stockholm den 3 juni 2025 
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